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1. ) 2025. évi költségvetés elökészítése, egyeztetése
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás polgármester köszönti a megjelenteket, az egyeztetést 900 órakor
megnyitja.
Minden intézménytöl megkaptuk, hogy mit szeretne. Van olyan, ahol nem látom a
teljeskörű infrastrukturális fejlesztésnek a forrását. Ilyen késön még talán sosem kaptunk
szamokat. Jövö csütörtökön társulási ülés, pénteken testületi ülés. A város költségvetését
mindenképpen el kell fogadnunk. Ami nálunk a föszámban látszik az, hogy a forráshiányt
tudjuk az elöző évi maradványból fedezni, hogy mi fog belefémi évközben azt eddig sem
tudtuk megmondani a költségvetési egyeztetéseken, hanem csak utána. Tehát menet
közben tudtuk ezt a dolgot rendbe tenni, adott esetben költségvetésmódosítással. Erre
nyilvánvalóan lesz szükség az idén is. Eljutottunk odáig, hogy ajóhír az, hogy semmilyen
intézményt nem kell bezámunk. Azt gondolom nem fog átalakulni egyelöre a fönntartás
rendszere sem. A létszámok sem alakulnak másképpen. Szakmai létszám minden
intézményben egészenjó. Az óvódánál és a SESZI-nél is nagyjából rendben van, a másik
két intézménynél a szakmai létszámmal nem volt gond eddig sem. Meglátjuk azt, hogy
mikorra múlik el a kormányzatnak az a szándéka, hogy kizárólag a pedagógusok bérét
rendezik. A szociális szektor kiért a végére, az nem odázható tovább és az, amibe nagyon
kevéssé tudunk belenyúlni, mert még a köztisztviselök bérét valahogy megoldjuk, de az
összes többi egyelöre várat magára. Azokat a számokat terveztük, ami a központi
költségvetésben jelen pillanatban látszik. Szeretném azt hinni, hogy lesznek pályázati
források is, amivel fogjuk tudni segíteni az intézményeket. Szerettük volna a
bölcsődefejlesztést normálisan befejezni akár úgy, hogy mellé építünk még egy épületet,
de egyelöre nincs rá pályázati lehetöség. Maga a terv megvan, meg is tudnánk csmálni,
ha ímának ki rá olyan forrást ami ebben a tekintetben kezelhetö lenne. A SESZI-nél is és
a bölcsödében is hosszú a várólista. Mindkét helyen egészen markáns az ellátottak
létszámához képest. Mindkét helyen szükség lenne fejlesztésre.
Mondjátok el, hogy mi az, ami legyen. A költségvetés irányokat mutat, tudunk rajta
módosítani, ha szükséges.

Nagy Beáta: az informatika résznél egy kis fejlesztésre lenne szükség. Illetve egy beázást
vettünk észre.



Dr. Sükösd Tamás: a műszaki osztály felé eztjelezni kell.

Huszámé Kovács Márta: köszönöm az eddigi támogatást. Mi leadtunk egy költségvetési
javaslatot. A székhelyen az egyik kolléganönek ajubileumi jutalma nem lett feltüntetve.
Nem egyeztettünk róla és nem került be a tervezetbe. Ezt szeretném kémi, hogy legyen
feltüntetve. Ez jogszabályilagjár neki, a közalkalmazotti éveit le kellett igazolnia és ez
csak most sikerült neki, minden iratot bemutatott.
Szintén a Mikes közi ovival kapcsolatban az ÁNTSZ ellenörzéseknek való megfelelést
figyelembe véve homokozó hálókat kell beszereznünk és homok cseréjét is biztosítanunk
kell. Eddig rátöltés volt. A homokcsere nagyobb volumenű dolog. El kell szállítani, meg
kell venni stb. Ennek a fedezetét nem látom a kétmillió forintban.
A vízórával gond van, nem tudjuk, hogy hol folyik a víz.

Háriné Németh Ilona: augusztusban cseréltek vízórát. Előtte 2,5 m3 volt a fogyasztás,
most 6 m3 a fogyasztás. Nemjutottunk volna el eddig, ha akkor, amikor a kolléganö szólt,
hogy valami probléma van, mert sok a fogyasztás akkor történt volna valami.

Huszámé Kovács Márta: akkorjeleztük, a vízügy felé. Kijöttek megnézték. Rendszeresen
jár ki óraleolvasó, a karbantartónk is rendszeresen olvassa. Horribilis összeg jött ki a
vízfogyasztásra. Az utóbbi hónapban többször olvasták le a vízórát. Nem tudjuk, hogy
mihez kötik ezt az összeget. Kértünk egy felülvizsgálatot.
Minden, ami központilag előirányzat volt eddig az most a töbörzsöki óvodánáljelent meg.
Az üzemanyagot találtam még nagyon kevésnek 5.000 Ft egy nyári szezonban, a benzin
költségeket nézve, nem lesz elég.
Továbbra is probléma, a gazdasági osztályvezetö mondta, hogy a mi költségvetésünkböl
kivette, de szeretném még egyszer hangsúlyozni, hogy a klímaberendezésre szükség van
az óvodában, mert nem tudjuk biztosítani azt a megfelelö hömérsékletet, ami az
egészséges életkörülményekhez kell. Mindenképpen szeretném kémi, hogy legalább két
csoportban és az irodahelyiségekben legyen klímaberendezés.
Mindenképpen szükség van arra, hogyminden pedagógusnak legyen laptopja. Eddig nem
okozott problémát, hogy egy laptop volt csoportonként, mert azt a feladatot
összehangolták a kolléganök és mindig az dolgozott az ovi-kréta felületen, akinek
délelöttöl műszak beosztása volt. Februártól megnyílik a szülöi felület sokkal több az,
amit a szülök feléjelezni kell. A gyermekek értékelése is szeptembertöl bevezetésre kerül
és ehhez az egy laptop kevés lesz.

Dr. Sükösd Tamás: jelöljétek meg, hogy melyik két csoportba kerüljön klímaberendezés.
Úgy készült a költségvetés, hogy tudtuk az nem lesz elodázható. Ezen biztosan javítaní
keÍÍ. Az informatikai eszközzel kapcsolatban nem tudok mit mondani, meglátjuk, hogy
alakul a költségvetés

Dienes KLatalin: kihagytuk a cafetériaemelést.

Dr. Sükösd Tamás: rendben lesz.

Dienes Katalin: ránk vonatkozik-e?

Háriné Németh Ilona: igen.
Dienes Katalin: köszönjük. Még egy dolgot nem terveztünk be, hogy az egyik dolgozónál
elnéztük, betölti a 65. életévét és nem gondoltuk, hogy elmegy nyugdíjba. A mosodán
dolgozik, el fog menni nyugdíjba és kéri a munka alóli felmentését arra a 60 napra, ez
752. 000 Ft, amit szintén elfelejtettünk beletenni ajavaslatba.
A közfoglalkoztatottakért hálásak vagyunk, nagy segítség számunkra a munkájuk. Jó
lenne, ha idén is lennének.
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Dr. Sükösd Tamás: ezzel kapcsolatban jövö csütörtökön lesz egyeztetés. Után tudunk
konkrét választ.

Dienes Katalin: a másik dolog, amit nem tudtunk még betenni a költségvetésbe, ez a
gáznak az emelkedése. Az elözö szerződésünk most jár le júniusban. Elküldte a
gázszolgáltató, hogy mennyi lenne az új ára. Eddig m3-e 6, 006 volt a mostani 11, 072.
Ázt még megpróbálom, hogy van egy törvény, amire vonatkoztatva vissza tudtuk a
vízdíjat is szorítani, mert azt is fel akarták emelni. Még megpróbálom ezt a
gázszolgáltatónál is.

Dr. Sükösd Tamás: beszélned kellene Molnár-Szakács Eszterrel, mert most csinálja az
olyan intézményeket, akik nem maguk készítik ezt, ott csináljuk a Sorsinggal közös
beszerzésben, mert ottjobb ajánlatokjönnek.

Dienes Katalin: kérésként megfogalmaztuk a műszaki osztály felé a Családsegítö
Központ emeletének a fertőtlenítö és tisztitó meszelését.
A térítési díjjal kapcsolatban nem tudom, hogy az EUREST meddig adta az árajánlatot a
szociális étkezésre? Lesz emelés?

Dr. Sükösd Tamás: szeptemberben szokott lenni emelés.

Dienes Katalin: a gondozóház 5.000 Ft-jából 3.200 Ft a reggeli, ebéd és vacsora. A
szociális otthonban, az ápolóban 6. 500 Ft-ból pedig 4.200 Ft.

Zsolnainé Csajbók Éva: a költségvetésünket a gazdasági osztály munkatársainak
segítségével készítettük a kiadásainkhoz mérten. A játszókert kerítéselemeinek a
felújítására lenne szükség. Megnézte egy szakember. Le kell csiszolni, festeni. O meg is
csinálná bruttó 400. 000 Ft-ért.
A másik probléma a várólista, már 10 fő fölött van. Novemberben megtelt az intézmény
erre a nevelési évre, 2025-2026-ra.

Háriné Németh Ilona: a térítési díjakkal kapcsolatban szeptembertöl bevezetésre keriil
egy új számlázó és új bejelentő módszer, az óvodában is többek között. Ez aztjelentí,
hogy nem szeptemberben fogjuk elkezdeni a számlákat gyártani szeptember hónapra,
hanem augusztus elején már ki lesznek állítva a szeptemberi számlák. Erröl fogunk majd
egy tájékoztatót tartani minden intézményvezetönek.

A napirendhez egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: megköszönte ajelenlévők részvételét,
95 órakor az ülést bezárta.

K.m. f.
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